

Based on the award-winning one-woman play written and performed by Kristen Thomson, *I, Claudia* explores life through the eyes of preteen Claudia, who experiences her parents' divorce and father's remarriage with disarming honesty. Under the guise of different masks, and relying almost entirely on her voice, Thomson brings sympathy and life to each of the characters: Claudia, her stepmother Leslie, her grandfather and the school janitor – even those we initially find repugnant.

Inspiré de la célèbre pièce de théâtre pour actrice seule écrite et interprétée par Kristen Thomson, I, Claudia décrit avec une honnêteté désarmante la vie telle que perçue par la préadolescente Claudia, qui vit le divorce de ses parents et le remariage de son père. Sous différents masques et en comptant presque uniquement sur sa voix, Kristen Thomson réussit à rendre chacun des personnages vivant et sympathique : Claudia, sa belle-mère Leslie, son grand-père et le concierge de l'école, même ceux qui de prime abord nous paraissaient répugnants.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER: Sienna Films, 110 Spadina Avenue, Suite 800, Toronto ON M5V 2K4 Canada. T (416) 703-1126 F (416) 703-8825 siennainfo@siennafilms.com